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Výsledky našich judistů 

  

STŘEDISKO PORUBA 

 

KOCMAN PETR: 

Péťa ukázal, že je bojovník a do svého prvního zápasu se pustil jako drak… upadl si na wazari ( tomoe nage) 
nicméně,  pozitivní bylo, že si další soupeřův nástup pohlídal a již ho soupeř touto technikou neohrozil…  pěkně bylo i 
to, že se  mu třikrát podařilo uniknout z držení … nakonec si upadl na o goši … na Péťovi se začíná projevovat jeho 
vytrvalost a začíná se do bojů dostávat… nic méně nemá techniku, kterou by ohrozil soupeře … proto je potřeba na ní 
pracovat …  
 

MÜLLER VOJTĚCH a  KABAŠTA ROMAN 

Oba závodníci jsou v této kategorii nováčci… závodní zkušenost již nějakou mají, ale jde vidět, že je chabá … 
kluci chtějí jezdit a to je perfektní start do budoucna… je zde ještě hodně práce a to jak s bojem o úchop a práce 
rukou, tak i s technikou, naučit se jí používat… přetlačováním soupeře, soupeře neporazíme…  kluci vydržte váš čas 
přijde … 
 

TRCHALÍK RADEK  

Nervozita a bojácnost  ovlivnila výsledek… Radkovy zápasy byly velice rychlé … není mu pořádně co ani 
vyčítat, je třeba zapracovat na sebevědomí a ukázat mu, že se nemusí ničeho bát…  
 

PLACHÝ ARNOŠT 

Arný se mi v zápasech líbil, své boje měl pod kontrolou a snažil se nastupovat do soe nage, nic méně ta byla 
vždy přetočená a proto nebodoval, a první zápas vyhrál na aktivitu… v druhém zápase ho ovšem musím 
POKÁRAT … měl by se krotit ve svých projevech… v judu se držíme striktních pravidel a proto doufám, že 
hansokumake za žduchnutí do soupeře, je pro něho dostačující trest, aby to již později neudělal… 
 

 

 

 

zpracovala : Boháčová M. 

 
 
 
 
 



STŘEDISKO SAREZA 
 
 
FRANEK PATRIK 
Patrik i letos navazuje mezi ml.žáky na dobré výsledky z loňska a i tady ukázal, že je v pohodě. Prohrál jen 
s Lisníkem, nad kterým sice vedl na yuko, ale po chybě spadl na ipon.  
 
KRESTA MATĚJ 
Matěj zde startoval na divokou kartu, neboť je ještě benjamínek, ale to na jeho výkonu nebylo znát. Skončil sice bez 
medaile, kdy prohrál o bronz s Frankem. Jeho čas „doufám“ ještě příjde. 
 
KRÁL JAKUB 
Na Kubu čekal pouze 1soupeř ze Slovenska, který jej moc neprověřil, Kuba byl lepší a zaslouženě vyhrál. 
 
DVOŘÁČEK ADAM 
Adam se pral velmi statečně, chybí mu větší zkušenosti, prohrál o bronz. 
 
MARTÍNKOVÁ ADÉLA 
Adéla měla zase 1 soupeřku, tak jsme je obě dali poprat se s „chlapama“. Neprala se vůbec špatně, ale viděl jsem jí  
prát lépe. Po 2 prohrách, dokázala i hodit na krásný ippon, kdy v tomto utkání měla za úkol zkoušet jiné techniky než 
obvykle …a to se podařilo. 
 
TOKÁR NIKOLAS 
Niki moc nejezdí, což je škoda, chybí mu vypranost a zkušenosti, ale začne jezdit častěji…tak uvidíme. 
 
OCHMAN MAREK 
Jeho styl zápasu nikdy nepochopím, ale mu to tak asi vyhovuje a zatím mu to vychází…snad to vydrží !!! 
 
TOMÁNKOVÁ LUCIE 
Lucka je technická judistka a když chce, tak předvádí pěkné judo, ale ta puberta…. 
 
BEDNAŘÍK PETR 
Musel jít o váhu výš, ale na jeho výkonu nebylo znát, jen bych chtěl, aby používal větší repertoár technik !!! 
 
PÁTEK JAN 
„Arnošt“ má hodně pěkné a bojovné judo,  jen tak dále !!! 
 
CHVASTARZOVÁ ALENA 
Alenka vyhrála, ale je třeba zapracovat na žime waza !!! Je škoda toho nevyužít !!! 
 
ROHMOVÁ MARIE 
Maruška je začínající závodnice. I zde se na ní projevila nezkušenost a bojácnost, ale to dáme do kupy !!! 
 
KŘÍSTEK JAN 
Honza jde výkonnostně nahoru, což jsem rád ,  prohrál až po boji o bronz. Vydržet !!! 
 
 
 

zpracoval :  Martínek Roman 
 
 
 
 



 
 

STŘEDISKO HRABŮVKA 
 

 
 
KRČEK ADAM 
Působí hodně ustrašeně, je třeba více odvahy, bez techniky nejde vyhrát a vyhrávat na praporky nejde do  
nekonečna !!! 
 
PUPAKIS SOTIRIOS 
Soti mě mile překvapil, dělal techniky a dokonce i zkoušel obracečky do držení…to je ten Soti, kterého chci vídat na 
turnajích !!! 
 
MACHÁČKOVÁ KATEŘINA 
Kačenka se poprala „jen“ s rukama a oba porazila, dobrý výkon  
 
VITOSLAVSKÝ ONDŘEJ 
Ondra začíná jezdit po turnajích a získává zkušenosti. Vyhrál jeden zápas a to by mohlo být pro jeho psychiku dobré, 
vydržet !!! 
 
 
 
 
Závěr : 
 Turnaj proběhl v pěkném prostředí na 3 tatami a celkové účasti 139 borců z 21 oddílů. Organizačně 
byl dobře zvládnutý, chyběl jen dostatečný počet rozhodčích. Na každém tatami rozhodoval pouze 1 a to si myslím, že 
na Mezinárodní turnaj nestačí. Krom závodníků ze severu Moravy, přijeli i Poláci a Slováci. Tento turnaj sloužil 
k přípravě na Český pohár doma v Ostravě a dobře prověřil připravenost našich borců, ale také ukázal, kde nás tzv. 
tlačí bota. Jelikož se nám podařilo na tento turnaj oslovit trenéry ze všech našich středisek, hodnocení jednotlivců 
zpracuje každý trenér za „své“ středisko.  
 
 
 
 
 
 
 
 
v Ostravě dne :        23.01.2011         zpracovali :       Martínek Roman 
                          Janovský Jan 

    Boháčová Michaela 
 
  
 
 
 
   


